
93.VII.2 - XVIII sesja Rady Miejskiej, 25 listopada 2015 r. 

Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Wyraził zdanie, że już czas, myśleć o opracowaniu nowych tras autobusów. Dodał, że 

wykorzystanie ringu pewnie pozwoli na skrócenie przynajmniej niektórych tras, zapewnią 

pasażerom szybszy dojazd do celu, a może niektóre linie okażą się zbędne i da się coś 

zaoszczędzić.  
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